
Skyddsjaktansökan varg runt Arvidsjaur. 

Länsstyrelsen i Norrbottv13 

2017 -11-29 

Dnr  

Vi anser att vargen bör skyddsjagas pga att: 

Han har varit ett orosmoment under en längre tid han sänker vår livskvalité när vi inte kan släppa 
våra hundar. Han har ett väldigt oskyggt beteende. Han är i renbetesland. Han har nu varit på ett 
begränsat område en längre tid och verkar inte vandra vidare. Han verkar vara här för att stanna. Om 
han kommer han från Ryssland har merparten av rovdjuren dvärgbandmask, är han en bärare av 
det???? Andra rovdjur (mårdhunden) håller vi undan som kommer därifrån för att slippa problemet 

med dvärgbandmask. 

Pjesker vvo 

Allmänningens jk 

Akkavare vvo 

Deppis vvo 

Fjällbonäs wo 

Pjesker/granudden jl 

Kontaktperson vid ev frågor Robert  Grimm  allmänningen 070/211 11 72 

Arvidsjaur 22/11-17 
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